
Forslag til GF 2023 
 
Der skal sørges for at lægge mursten på udendørsbanerne, når de ikke er i 
brug, dvs. vinterhalvåret, for at undgå at de løfter sig - til stor gene - når de skal 
være plane med underlaget. Enten ved kommunens folk eller ved interne 
medlemmer. En simpel opgave, som vil afhjælpe nogle af de værste "fejl" ved 
vores udendørsbaner. 
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